
Шефик Џаферовић: 

Питање упућено Колегијуму Представничког дома: ''Ја нисам задовољан овим одговором, 

мислим да се овдје избјегава дати суштински одговор. И ја молим Колегијум да се путем 

Секретаријата истражи ова ситуација, тачно кад се шта дешавало и гдје ствари стоје, да се о 

томе, ако треба, овдје у Парламенту отвори расправа. 

   Због чега до данас, ево шест година, није уплаћено 7 милиона долара на рачун                                                                            

Универзитета у Сарајеву, добијених од продаје тог земљишта за потребе амбасаде САД-а у 

Сарајеву?'' 

 


